

Veteransektionen Onsjö GK

Mötesprotokoll

2019-01-24

Närvarande:

Kenneth Johansson ordf.
Gösta Sager
Lennart Olsson
Magnar Granaas
Bo Olsson
Eva Frick
Ulla Johansson

1. Mötets öppnande

Ordföranden hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppet.

2. Genomgång av föregående mötesprotokoll .

Protokoll från möte den 2018-11-01 gick igenom.

3. Rapporter

Årsmöte 29/11

- Budget och avgifter samt verksamhetsplan för 2019 fastställdes.
- Fyllnadsval och omval till styrelsen av tre personer.

Huvudstyrelsemöte 4/12

- Ekonomin är fortfarande god.
- Kommunalt VA ligger på "is" för närvarande. Kommunen skall utöver den totala kostnaden på 4,1 Mkr ta ut en ränta som på 50 års betalning kommer att ligga på 2,9 Mkr det vill säga en total investering på 7 Mkr vilket klubben har sagt nej till. Ett alternativ med trekammarbrunn eller liknande (som är godkänt) på baksidan klubbhuset har vi fått offert på 500 000:-.
- VGDF har haft årsmöte och den största och viktigaste punkten var att greenfeesamarbete i Västergötland upphör och hädanefter enbart gäller för juniorer upp till 18 år.

4. Aktivitetsplan 2019

- Aktivitetsplanen är i stort sett klar, avvaktar ett sista besked om fyrklövern där de två sista speldagarna inte är 100% klart.

5. Program Torsdagstävlingar/Fyrklövern/Klubbbyte

- **Ny tävling.** Tävlingen den 18/4 skall spelas som singel SG med herrar från röd tee och damer från orange tee.
- **Beslutades** att vi skall ha två klasser som tidigare A-klass upp till hcp 21,0 och B-klass med hcp 21,1 – 36,0.
- **Beslutades** att vi i år skall ha endast en poänglista där resultaten från både A- och B-klass föres upp.
- Veterandagen skall genomföras som tidigare med handledare från Veteranerna. Denna skall vara den 2/4 om vädret tillåter.

6. Utskick under mars månad.

Första utskick skall ske V11 (11/3 – 15/3)
Andra utskicket skall ske V 13(25/3 – 29/3)

7. Golfresa 2019.

- Lennart Olsson och Eva Frick skall till nästa möte ha förslag på resmål med kostnader för en golfresa där klubben finns inom c:a 1 tim restid med buss. Arrangemanget skall vara som tidigare kaffe och fralla vid ankomst, lunch efter spel, shotgun start. Utskrift av scorekort samt inmatning av resultat.

8. Regelkurs innan säsongstart.

- Genomgång av regler måste ske innan torsdagstävlingarna startar.
Ulla skall arrangera detta med hjälp av Rolf Jonsson och/eller Christina Lund Turesson.
Frågor som erhållits från SISU/Lars är inaktuella nu och vi skall försöka ta fram sådan själva.
- **Gösta** skall ta fram exempel på sådana frågor.

9. Övriga frågor

- Info om ersättning till kommittéledamöter för ideellt arbete.

10. Nästa möte Onsdag 20/2 kl 10,00

Vid protokollet

Ulla Johansson